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Takipçilerinin Sorularına Verilen Cevaplar 
 

Soru Cevap 
Pornografik Film İzlemek ve Hizb-ut Tahrir’e Atılan İftira Hakkında 

Ömer Daragmeh’e 
 
Soru: 
 
Şeyhimiz, es Selamu Aleykum ve Rahmetullahi ve Berakâtuh  
Değerli Şeyhimiz, en yaygını pornografik film izleme meselesi ile ilgili Hizb-ut Tahrir’e birçok iftira 

atanlara gerekli cevabı vermenizi temenni ediyorum.  
 
Cevap: 
 
Aleykum’us Selam ve Rahmetullahi ve Berakâtuh 
Pornografik filmler konusunda bizim görüşümüz açıktır. Bu konuda olası karışıklığa meydan 

vermeyen açık bir soru cevap yayınlandı. Onu resmi internet sitemizde bulmak mümkündür. Soru 
cevapta şöyle geçmektedir: “Pornografik içerikli filmleri izlemeye gelince, her ne kadar bunlar gerçek 
cisimler değil de görüntü olsalar dahi, izlenmeleri caiz değildir. Bunun nedeni, bu bâbdaki şu şeri kaidedir: [ 
 Harama vesile de haramdır.” Bu kaidede, vesilenin kesinlikle harama götürüyor olması“ [الوسيلة إلى الحرام حرام
şart değildir, bilakis zannı galip yeterlidir. Bu tür filmler, genellikle izleyenleri harama götürmektedir Bu 
nedenle bu konu için bu kaide geçerlidir. Dolayısıyla ne bunların seyredilmesi ne de bunlara sahip olunması 
caiz değildir. Bu filmleri seyreden Müslümanlar karşısında Hizbin gençlerinin ne yapması gerektiğine 
gelince, bu filmleri seyredenlerin geneli, -Rabbinin merhamet ettiği kimse hariç- emrin ve nehyin fayda 
vermediği, dünya lezzetinin peşinde koşan kimselerdir. Buna rağmen gençler hikmetli, caydırıcı ve etkili bir 
üslup bulması halinde uygulamalıdır. Belki de soruyu soran kimse, bazı akrabalarını kast etmekte ve onları 
bu hastalıklı yolda görmesi kendisini üzmektedir. Dolayısıyla onları bundan uzaklaştırmak istemektedir. 
Eğer durum bu şekilde ise, onlara emredip nehyetmeli ve en uygun üslubu seçmelidir ki belki de Allah, onun 
eliyle kendilerine hidayet verir de Allah'ın izniyle onun için bir ecir olur. Bugün Müslümanlar, Hilafetlerini 
kaybetmeleri sebebiyle, her taraftan musibetlerle ile kuşatılmışlardır. Müslümana yakışan, mubah eğlence 
için bile olsa, boş bir vaktinin bulunmamasıdır. Peki, vaktini -Allah muhafaza!- haram eğlence için harcarsa 
nasıl olur? O halde size düşen Ey Kardeşler, Müslümanları tüm gücünüz ile ama aynı anda hikmet ile 
yöneltmenizdir ki vakitlerini hayırlı ameller ile doldursunlar ve Hilafeti geri getirmek ve Ümmeti bu 
musibetlerden kurtarmak için gayret ve ciddiyet ile çalışsınlar.” [10.10.2006] 

İftira atanlara gelince, doğruyu öğrenmek isteyenler değildir. Aksi takdirde kitaplarımıza ve 
resmi internet sitemize itimat ederlerdi. O zaman sahip olmadıkları netliği görecekler ve dünyada 
arzuladıklarının kat kat ötesini ahirette arzulayan Allah’ın sevgili kullarındaki berraklığı şahit 
olacaklardır.  

İftira atan bu kimseler, iftiraya karşılık isabet edecek büyük günahın farkında değillermiş gibi, 

başkalarının yazılarına dayanıyorlar.  “Şüphesiz, Allah’a karşı 

yalan uyduranlar, kurtuluşa eremezler.” [Nahl 116] 
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